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Tankó László, az Erdélyi Magyar Néppárt székelyudvarhelyi polgármesterjelöltje kedd
délután, Szombatfalva lakóival találkozott, és beszélgetett a Fókuszban a város akció
keretében.

Az  ezúttal  is  nyitott  lakók  bátran  panaszolták  el  elégedetlenségeiket  lakókörnyezettükkel
kapcsolatban. Úgy vélik, Szombatfalva többet érdemel. Az esemény helyszínéül szolgáló Népház
állapota már önmagáért beszél, jelzi, hogy mekkora figyelmet kapott az elmúlt években a közösség.
A résztvevők kiemelték az utcák siralmas állapotát (Templom, Farcádi, Ugron Gábor, stb.) a Mező
utca  zsúfoltságát,  valamint  a  parkolási  problémákat.  Egyik  legsúlyosabb gond a  Szejke  patak
helyzete, amely a Holló utca szomszédságában folyamatosan feltelik szeméttel, és évek óta nem
körvonalazódik a helyzet megoldása.

Tankó  László  szerint  a  jövőben  többet  kell  áldozni  a  szombatfalvi  városrész  fejlesztésére,
rendbetételére és meg kell keresni a közös megoldásokat.
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